
 
Muut asiat 
 
Vanhusneuvosto 30.05.2022 § 40  
  
 
 
Valmistelija Vanhuspalveluiden koordinaattori Sari Suurjoki-Niemi, 

etunimi.sukunimi@kirkkonummi.fi 
 
 
1. Vanhusneuvoston sihteeri Suurjoki-Niemi on pyytänyt saada 

selvityksen kotihoidon palvelupääliköltä, miten kunnan ateriapalvelun 
kylmäkuljetus on toteutunut sen uudistuttua 1.1.2022 alkaen.  

 
2. Viestinnän puolelta on tullut pyyntö, jos tulevan hyvinvointialueen 

kuntalaiset kertoisivat omasta näkökulmastaan, mitä heille tarkoittaa:  
- Palveluiden yhdenvertaisen saatavuuden, oikea-aikaisuuden ja 
jatkuvuuden parantaminen 
- Toiminnan painotuksen siirtäminen raskaista palveluista ehkäisevään 
ja ennakoivaan työhön 
- Palveluiden laadun ja vaikuttavuuden parantaminen 
- Palveluiden monialaisuuden ja yhteen toimivuuden varmistaminen 
- Kustannusten nousun hillitseminen 
 
Sonja Rönkkö lupautunut tähän, kun/jos hänen aikatauluihinsa sopii. 
 
 

Käsitellään mahdolliset muut asiat.  
 

Esittelijä    
 

Päätösehdotus    
 
 
Käsittely 

 
 

 
Päätös Ei käsitelty asioita. 
 
Tiedoksi  
 
Vanhusneuvosto 20.06.2022 § 47    
407/05.23.00/2019    
 
 
Valmistelija Vanhuspalveluiden koordinaattori Sari Suurjoki-Niemi, 

etunimi.sukunimi@kirkkonummi.fi 
 
Käsiteltiin 30.5.2022 esityslistalla olevat asiat. 
 
1. Selvitys koskien kunnan ateriapalvelua  

 
2. Viestinnän puolelta on tullut pyyntö, jos tulevan hyvinvointialueen 

kuntalaiset kertoisivat omasta näkökulmastaan, mitä heille tarkoittaa:  
 

 



 
Esittelijä    

 
Päätösehdotus Merkitään asiat tiedoksi. 
 
 
Käsittely 1. On asiakkaita, jotka syövät joka päivä ja jonkin verran asiakkaita, jotka 

syövät kolme kertaa viikossa. Lämmitettäviä ruokia on tällä hetkellä 3–5 
kpl/ arkipäivä. Perjantaisin lähetetään viikonloppuruuat n 40 henkilölle 
pakasteina sekä lauantaiksi että sunnuntaiksi. Asiakkaiden kokonaismäärä 
on tällä hetkellä 93. 

 Tieto ruokapalveluista, että alkuhässäkän jälkeen kaikki on sujunut hyvin.  
Toimari kuljettajien kanssa yhteistyö sujuu.  
Kotihoidolta tuli palautetta, että sujunut myös hyvin, mutta välillä ruoka 
menee pakastaessa (vkl ruuat) vetiseksi, mutta muuten ei ole ollut 
valittamisen aihetta 

 
 2.Jäsen Rönkkö ei ole vielä saanut yhteydenottoa asiasta.  
  

3. Lokakuussa 2022 kutsumme kokoukseemme Kirkkonummelta valitut 
Länsi-Uudenmaan aluevaltuutetut.   

 
 
Päätös Merkitään asiat 1, 2 ja 3 tiedoksi. 
 
Tiedoksi 


